

Inquiries

Tuesday, 3rd May, 1977

No. 1.

By the Honourable Senator Phillips:

26th April—That he will inquire of the Government:—

1. How many persons were receiving Unemployment Insurance benefits in each province as of March 31, 1977?
2. How many persons were registered for employment in each province as of March 31, 1977?
3. How many persons were employed in each province as of March 31, 1977?

No. 2.

By the Honourable Senator Flynn, P.C.:

27th April—That he will call the attention of the Senate to the question of the appointment of Senators.

For Tuesday, 10th May, 1977

By the Honourable Senator Molgat:

28th April—That he will call the attention of the Senate to the visit of a delegation of Canadian Parliamentarians to Mexico, from 21st to 28th March, 1977.

Interpellations

Le mardi 3 mai 1977

N° 1.

Par l'honorable sénateur Phillips:

26 avril—Qu'il adressera la demande de renseignements suivante au Gouvernement:

1. Combien de personnes recevaient des prestations d'assurance chômage dans chacune des provinces au 31 mars 1977?
2. Combien de personnes étaient enregistrées en vue d'obtenir un emploi dans chacune des provinces au 31 mars 1977?
3. Combien de personnes avaient un emploi dans chacune des provinces au 31 mars 1977?

N° 2.

Par l'honorable sénateur Flynn, C.P.:

27 avril—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la question des nominations des sénateurs.

Pour le mardi 10 mai 1977

Par l'honorable sénateur Molgat:

28 avril—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la visite d'une délégation de parlementaires canadiens au Mexique, du 21 au 28 mars 1977.